
 

 

 

Referat styrermøte Frol IL 
Torsdag 4.mai 2023 Trønderhallen 20.00-22.00 

 

 

Til stede:  Heidi Alstad, Bente Kjønstad, Siri Pedersen, Atle Bakken, Olav Aspli, Arne 
Grevskott, Lena Alstad, Tore Svendgård, Eivind Ness-Jensen og Charlotte 
Ertsås. 

 Frafall: Narve Nordbotten og Allidrett 

 

 

24/23  Godkjenning av referat fra styremøte 23.mars 

 Referat godkjent. 

 

25/23 Frolfestival  

Siri gikk igjennom program og organiseringen for siste Frolfestival. Det ble også sett 
på regnskapstallene for arrangementet.  

Med utgangspunkt fra tidligere erfaringer ble det satt opp programposter og 
oppgavefordelinger for årets arrangement.  

 Dato for Frolfestivalen er satt til 30.september. Dagen før Folkeløpet.  

 

26/23 Orienteringssaker 

- Medlemstall 
o Rundt 700 som tidligere. Det blir sendt ut purring før sommerferien.  

- Økonomi 
o Fortsatt god økonomi 

- Årsmøte Vulusjøen løypekjøring og idrettsrådet 
o Løypekjøringa: Heidi og Eivind deltok. Vedtatt at kjøringen fortsetter neste år. 
o Idrettsrådet: Heidi deltok.  

 
 



- «Idrettsglede eller økonomisk byrde?»  
o Siri, Arne og Heidi deltok. Levanger presenterte Friskuskortet, 

Frivillighetskoordinator og Idrettskonsulent. Frol IL savner søkelys på 
kostnader for leie av treningsareal, noe som for Frol IL rammer håndball og 
friidrett. Levanger kommune har nest dyreste halleie i Trøndelag. 
Fylkeskommunen har gratis halleie for barn. 
 

27/23 Eventuelt 

- Initiativ fra Eivind for å få i gang deltagelse i St.Olavsløpet.  
- 17.mai-toget 

o Heidi melder på Frol IL. Gi plass til håndball og ski innenfor fanen. 
- Medlemsregistreringer 

o Betalende medlemmer – aktive medlemmer. Medlemmene selv eller lederne i 
de enkelte avdelingene kan registrer hvem som er aktiv. Det er forskjell på 
avdelingen hvor enkelt det er å få oversikt over hvem som deltar aktivt. Ikke 
alle medlemmer kjenner til hvordan en kan registrere hvor en er aktiv. Ved 
neste års utsendelse av medlemskontingent vil vi legge ved informasjon om 
dette, og be medlemmene om å gå inn på Min idrett for å oppdatere sin egen 
aktivitet. 

- Siri søker etter fond som kan gi støtte til å dekke treningsavgifter i håndball. 

 

Neste styremøte blir 15. juni kl 20.00.  

 


